
Isten így edz bennünket 

Bár igyekeztek mindenre felkészülni, ez az időjárás még a szervezőket is meglepte –
derült ki Siba Balázs, a Csillagpont lebonyolításáért felelős zsinati ifjúsági iroda
vezetőjétől. Mindenki dolgozik a programok átszervezésén, hiszen senki nem szeretné,
ha bármi is elmaradna. Így nagy teher nehezedik azok vállára, akik a résztvevők
ellátásáért, és szórakoztatásáért felelősök. Átmeneti megoldásokról, „B tervről” is
beszélt Siba Balázs.

Mennyire voltatok felkészülve az esős időjárásra?

Az előrejelzések alapján úgy tűnt, hogy szerdán lesz nagyobb eső. Ehhez képest már kedden
megérkezett a vihar, amiről nem tudhattuk előre, hogy ennyire heves lesz. Fel voltunk készülve
az ilyen időjárásra is, hisz nem véletlenül ilyen helyszínt választottunk, ahol nagy csarnokok
találhatóak. De azt semmilyen fesztivál nem tudja hirtelen biztosítani, hogy az összes kültéri
rendezvényt zárt helyre vigye, mert akkor az egy sportcsarnokban rendezett esemény lenne. 

Hogyan sikerült reagálnia helyzetre résztvevőknek, szervezőknek?

Úgy gondolom, hogy ahhoz képest, amekkora hirtelenséggel jött a vihar, a résztvevők,
megőrizve a nyugalmukat, elég jól meg tudták oldani a tegnap esti helyzetet. Illetve szerda
reggel azt tudtuk csinálni, hogy a délelőtti egyszerre három csarnokban hallhattuk ugyanazt az
előadás, illetve maga a PowerPoint vetítés is látszott. Délután azok a programok, amik
beltériek, azokat természetesen megtartjuk. A kültérieknél arra nem lehet felkészülni, hogy
zuhog az eső, mert az embereket nem lehet beültetni egy fa alá. De úgy láttam, hogy a
résztvevők nagyon konstruktívak, nagy nyugalommal és türelemmel viseltetnek ez iránt, és így
nagyobb probléma eddig nem volt.
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Milyen a lelkesedés az eső ellenére?A szervezői stáb tartja magát, tehát mi szeretnénk, hogyha ez a program végigfutna. Egyedzőtáborban vagyunk, azt is mondhatjuk: „Isten így edz bennünket”. Nagyon sok minden jódolog is történt tegnap este, azon kívül, hogy valakinek kificamodott a bokája a vizes talajon. Acsapatnak is előnyére válik, mikor kiderül, hogyan viselkedünk bizonyos helyzetekben. Bár arossz idő kényszerítette őket be a fedett helyekre, mégis nagyon jó volt látni, ahogy a fiatalok avégig folyósokon aludtak. Reggel hat óra előtt mentem az étkező csarnokba – amitmegnyitottunk éjszakára, hogy akinek szükséges, az ott aludhasson – és fegyelmezetten vettéktudomásul, hogy reggel hét óra előtt ki kellett menniük, hogy el tudjuk kezdeni a reggelit.Hogyan látjátok a hét hátralevő részét?Úgy gondolom, hogy a csarnokok rendelkezésre állnak, a rendező stáb kész a munkára. Atürelem, és a pozitív hozzáállás mindenki részéről, ha megmarad, akkor nem lesz probléma.Orbán Anita, Sever Zsófia fotó: Kalocsai Richárd
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